

國立陽明大學學生宿舍公共冰箱管理要點

National Yang-Ming University Key Points Governing Public Refrigerators of Student Dormitories

104 年 12 月 25 日學生事務會議通過

Passed on December 25 2015 by Student Affairs Meeting

一、依據:

本校「學生宿舍管理辦法」第柒條第一項第三款辦理。

I. Legal Basis

Based on Article 7-1-3 of Regulations for the Students' Dormitory

二、目的：

II. Purposes

為方便住宿生暫存食物，提升公共冰箱有效利用，特訂定本管理要點。

The Key Points are stipulated to make it convenient for boarders to preserve foods temporarily in refrigerators and enhance the utilization of public refrigerators.

三、使用資格：

III. Eligibility

本校學生宿舍住宿生。

Boarders of the Student Dormitories in NYMU

四、使用規則:

IV. Regulations

1. 每位住宿生可使用的冰箱總空間，以暫存物品之長寬高總和不超過 66 公分為限。

The total of the length, width, and height of the items preserved in the refrigerator temporarily for each boarder shall be less than 66 cm.

2. 每一食品每次存放天數，冷藏以七天為限，冷凍以十四天為限。

Each item of food can be preserved in the refrigerator for 7 days at most and in the freezer for 14 days at most.

3. 每樣物品確實黏貼標籤，並確實填寫房號、姓名及存放日期；若標籤盒內無標籤，請向宿舍管理人員反應。

Each item shall be labeled and specified with the room number, name, and preservation date. Please inform the dormitory supervisor if there is no label available in the label box.

4. 各宿舍冰箱由宿舍管理人員及舍幹經常檢查清理，腐壞食品照相存證後立即丟棄；過期及未貼標籤物品照相存證，上傳 FB 舍版，並留置公共空間一天供舍民認領，逾隔日 06:00，若無人認領，則由宿舍管理人員處理。

Dormitory supervisors and cadres shall check up and clean the refrigerators of each dormitory frequently. The rotten food shall be photographed and disposed of immediately. Expired and unlabeled items shall be photographed, uploaded to the Dormitory Page of Facebook, and left in the public space for the owners to pick them up. If unclaimed over the next day 6:00, the dormitory supervisor will dispose of the items.

5. 違反使用規則累積達三次者，扣學生宿舍點數二點。

Those violating the regulations for three times accumulated will be deducted two points from their dormitory credits.

五、本管理要點經宿舍管理委員會會議通過後，送學生事務會議核備後公佈實施，修正時亦同。

V. The Key Points and its amendment shall be submitted to the Student Affairs Meeting for review and approval before announcement for implementation, after being adopted by the dormitory management committee meeting.